
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č. 1/2023 ze dne 16.1.2023 

Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17:00 hod      
Čas ukončení :         19:30 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, MUDr. Ladislava Harrerová, 
MUDr. Lenka Hošková, Mgr. Miloslav Ryska, Vladimír Daňo, MUDr. Jindřich Samek 
Počet přítomných členů zastupitelstva: 7 
Omluven: 0 
Zasedání usnášeníschopné: ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  František Salavec, Vladimír Daňo 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické 
i fyzické úřední desce.  
Diskuze. 
Usnesení č.1/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.12/2022 ze dne 12.12.2022 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. Navrhl ověřovatele zápisu – František Salavec, Vladimír Daňo. Diskuze. 
Usnesení č. 2/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu -  František Salavec, Vladimír Daňo 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
2. Dodatek č.1 k Pachtovní smlouvě č.1/2021, uzavřené dne 3.11.2021 mezi Obcí Vysoká nad 
Labem a paní Janou Novotnou, o pachtu klubovny u fotbalového hřiště 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o úpravu výše záloh na elektřinu a způsobu výpočtu těchto záloh. 
Jinak se nic nemění, text původní smlouvy zůstává beze změn.  
Diskuze 
Usnesení č.3/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje uzavření Dodatku č.1 k k Pachtovní smlouvě č.1/2021, uzavřené dne 3.11.2021 mezi Obcí Vysoká 
nad Labem a paní Janou Novotnou, o pachtu klubovny u fotbalového hřiště, ve znění dle přílohy tohoto 
zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 



3. Dodatek č.1 ke Smlouvě o nájmu pozemku (sportoviště), uzavřené dne 4.6.2019 mezi Obcí 
Vysoká nad Labem a FK Vysoká n/L, z.s., o nájmu sportoviště 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o způsob úpravy fakturace v nájemní smlouvě na víceúčelové 
hřiště. Jinak se nic nemění, text původní smlouvy zůstává beze změn.  
Diskuze. 
Usnesení č.4/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje uzavření Dodatku č.1 ke Smlouvě o nájmu pozemku (sportoviště), uzavřené dne 4.6.2019 mezi 
Obcí Vysoká nad Labem a FK Vysoká n/L, z.s., ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Rozpočtové opatření č.1/2023 
Starosta předložil a okomentoval. Došlo k navýšení příspěvku na výkon státní správy ve výši 27 000 korun, 
je třeba to formálně přijmout do rozpočtu. 
Diskuze. 
Usnesení č.5/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje rozpočtové opatření č.1/2023, ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
5. Cenová nabídka na údržbu podlahy ve sportovní hale 
Starosta předložil a okomentoval.  Sportovní hala byla otevřená na jaře 2015, palubovka je zatěžovaná téměř 
denně, je třeba ji ošetřit a přelakovat. Při dalším používání hrozí poškození podkladové vrstvy.  
Starosta předložil cenovou nabídku společnosti MAN Podlahy s.r.o., zhotovitele původní podlahy, na 
pozáruční servis a důkladné ošetření palubovky. Termín prací - červen 2023. 
Diskuze. 
Usnesení č.6/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje cenovou nabídku na povrchovou úpravu podlahy ve sportovní hale, ve výši 107 122,- Kč bez DPH, 
kterou předložila společnost MAN Podlahy s.r.o., Přibyslav, IČ: 28826302, ve znění dle přílohy tohoto 
zápisu. 
Pověřuje starostu objednáním prací specifikovaných v uvedené cenové nabídce  
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
6. Informace starosty, různé 
6.1.  Parkování 
Starost informoval zastupitele o průběhu zpracování vyznačení parkovacích míst v obytné zóně. Veškeré 
informace a plánky byly zveřejněny již v prosinci 2022 ve zpravodaji i na webu obce. K datu zasedání bylo 
doručeno 12 připomínek, většinou požadavků na posun nebo úplné zrušení jednotlivých parkovacích míst. 
Lhůta pro odevzdání připomínek je do konce ledna 2023. Pak budou připomínky vyhodnoceny a předány 
projektantovi pro doplnění do projektu. Výsledný materiál bude pak předán Policii ČR s žádostí o oficiální 
stanovení.  
Diskuze, bez usnesení. 
 
 



6.2  Vydání aktualizovaného územního plánu, určení „určeného zastupitele“ pro spolupráci 
s pořizovatelem územního plánu 
Starosta informoval zastupitele o průběhu administrace aktualizovaného územního plánu. Definitivní podoba 
je hotova, připomínky vypořádány, počátkem ledna 2023 byl územní plán rozeslán všem dotčeným orgánům.  
Na vyjádření mají lhůtu 30 dní. Lze předpokládat, že na příštím zasedání zastupitelstva, v únoru 2023 bude 
aktualizovaný územní plán schválen a poté nabude právní moci.  
Starost dále informoval zastupitele, že v souladu se stavebním zákonem je třeba po volbách nově určit tzv. 
určeného zastupitele, který bude komunikovat s pořizovatelem územního plánu, což je magistrát města 
Hradce Králové. Dosud byl touto funkcí pověřen starosta. 
Diskuze. 
Usnesení č.6/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Určuje, dle § 47 zák. 183/2006 Sb, (stavební zákon), ing. Jiřího Horáka určeným zastupitelem pro spolupráci 
s pořizovatelem při pořizování Změny č. 2 Územního plánu Vysoká nad Labem 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
6.3. Zpráva finančního a kontrolního výboru 
Předseda finančního výboru, Mgr. Miloslav Ryska, a předseda kontrolního výboru, MUDr. Jindřich Samek, 
informovali zastupitele o tom, že schůze obou výborů proběhla dne 16.1.2023. Bylo prověřeno a 
zkontrolováno vše, co podle zákona o obcích podléhá kontrole. Výsledek: bez závad.  
Mgr. Miloslav Ryska sdělil, že bylo zkontrolováno vyúčtování dotací z rozpočtu obce za rok 2022. 
Dobrovolní hasiči nevyčerpali příspěvek 50 tisíc korun a žádají o prodloužení možnosti jeho čerpání v roce 
2023. 
Diskuze. 
Usnesení č.7/1/2023 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Bere na vědomí zprávu kontrolního a finančního výboru 
souhlasí s tím, že nevyčerpaná dotace na rok 2022 pro sbor dobrovolných hasičů Vysoká nad Labem může 
být čerpána a vyúčtována do konce roku 2023.  
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
   

 
  


